
Wschodni Kongres Drogowy w Supraślu

Dziś ma miejsce spotkanie poprzedzające jutrzejsze, niezwykle ważne dla Województwa Podlaskiego wydarzenie, czyli
Wschodni Kongres Gospodarczy: Wschodni Kongres Drogowy Supraślu.

Podczas Kongresu analizowany był wpływ prowadzonych inwestycji drogowych na
rozwój wschodniej części kraju, zwłaszcza tych realizowanych w obecnej perspektywie
budżetowej i ich oczekiwanych efektów (Via Carpathia i jej polskiego odcinka
S19), wpływających na rozwój gospodarczy tych terenów. W konferencji
wzieli udział wybitni specjaliści w zakresie komunikacji drogowej, także goście z
krajów bałtyckich, a także Słowacji.

- Na pewno drogi w Polsce są bardzo potrzebne i trzeba je budować. Nasze
województwo jest jednym z biedniejszych w kraju. W perspektywie 2007-2013
wydaliśmy na budowę 170 km dróg 660 mln zł. Takie inwestycje jak Via Carpathia są
potrzebne, nie tylko w skali naszego województwa, ale dla całego kraju - powiedział
otwierając konferencję Marszałek Województwa Podlaskiego Mieczysław Baszko.
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